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  U Kaštel Gomilici,  

Dne, 22.11.2017.godine 

 
Upravni odbor rukometnog saveza Splitsko-dalmatinske županije održao je svoju 12. sjednicu dana 22.11.2017. 

godine s početkom u 10:30 sati. 

 

PRISUTNI ĈLANOVI  
UO-a: 

Joško Ĉizmić, predsjednik RS SDŽ-e,  Ţeljko Bujas, dopredsjednik RS SDŽ-e,  Petar 
Metliĉić, član UO-a RS ŽSD-e, Branko Matas, član UO-a RS SDŽ-e,  Zvonko 
Borozan, član UO-a RS SDŽ-e, , Goran Kosor, član UO-a   RS  SDŽ – e, Davor 
Ĉićerić član UO.a. 

ODSUTNI ĈLANOVI  
UO-a: 

Miro Barbarić, član UO-a RS SDŽ-e  

OSTALI   
PRISUTNI: 

Stanko Rajković,  Tajnik Saveza, Ivica Mandić, ZRSSDŽ-e, Ante Boţić, ĉlan NO 
RS SDŢ-e, 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik RS SDŽ-e Joško Ĉizmić i pozdravio sve prisutne,  konstatirao  da postoji kvorum 
za donošenje pravovaljanih odluka, i u kratkim crtama objasnio zašto je sazvana ova sjednica UO-a.  
 
Zatim je predložio dnevni red i prijedlog stavlja na usvajanje.  
 
Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno kako slijedi:  
 
 DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice UO-a od 18.09.2017. godine 
2. Pripreme za redovnu Skupštinu 

2.1. Tehničke pripreme i datum sazivanja 
- Izbor novog člana Upravnog odbora 
- Donošenje Plana rada i Financijskog plana za 2018. godinu 

2.2. Plan rada za 2018. godinu 
2.3. Financijski plan za 2018. 

3. Predsteĉajna nagodba RK Split – informacija o prispijeću naplate potraţivanja – odgovor RK 
Split 

4. Javni poziv ĉlanicama – klubovima RSSDŢ-e za prijavu svojih programa za sufinanciranje 
aktivnosti – Programi sudjelovanja na drţavnim završnicama mlađih dobnih skupina - 
informacija o provedenom postupku po zaključenju Javnog poziva 

5. Natjeĉaj Upravnog odjela Splitsko-dalmatinske ţupanije – informacija 
6. Imenovanje Inventurne komisije 
7. Ugovor o radu – Tajnik Saveza – produljenje 
8. Volonterski ugovor – Tajnik Saveza – produljenje  
9. Odluka o radnom vremenu Saveza 
10. Sportsko uĉilište – školovanje kadrova za potrebe rukometa 
11. Europsko rukometno prvenstvo 2018. godine  
12. Razno 

12.1. Natjecateljsko povjerenstvo – Kup natjecanje – informacija 
12.2. Ţupanijsko natjecanje u mini rukometu 
12.3. Sastanak tajnika Ţupanijskih saveza – informacija 

Zapisnik sa 12. sjednice Upravnog odbora RS SDŽ-e 
održane dana 22.11.2017. godine 
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12.4. Seminar trenera 
12.5. HRK Krilnik – otpust duga 

 

ODLUKE I ZAKLJUĈCI: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice UO-a od 18.09.2017. godine 

1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira da nije bilo pisanih primjedbi na tekst zapisnika sa 
11. Sjednice OU-a od 18.09.2017. godine, te daje zapisnik sa 11. sjednice UO-a  RS SDŽ-e na 
raspravu. 

1.2.  Rasprava – nije je bilo. 

1.3. Zaključak  
1.3.1. Prijedlog Zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje zapisnik sa 11. sjednice UO-a  RS 

SDŽ-e od 18.09.2017. godine na usvajanje. 
1.3.2. Zaključak - Jednoglasno se usvaja Zapisnik sa 11. sjednice UO-a  RS SDŽ-e od 18.09.2017. 

godine 
 
2. Redovna godišnja Skupština 

2.1. Tehnička priprema i datum sazivanja 
2.1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  izvješćuje Upravni odbor o razlozima za sazivanje 

Skupštine, o proceduri i tehničkim pripremama za sazivanje redovite Skupštine te konstatira: 
2.1.1.1. Izbor novog člana Upravnog odbora  

– da je RK Split dostavio Savezu odluku svog nadležnog tijela o isključenju iz svog 
članstva Dragana Ivaniševića, koji je u tom trenutku bio član UO-a Saveza 

– da je deklaratornom Odlukom Upravnog odbora broj: 7.1.3.2./2017, od 06.06.2017.  
godine konstatirano da dotadašnjem članu Upravnog odbora prestaje članstvo u 
Upravnom odboru; 

– da je nadalje potrebno da Skupština konstatira da je Draganu Ivaniševiću prestalo 
članstvo u UO-u zbog činjenice da je prestao biti članom RK Split (analogno ĉlanku 
61. stavak 5. Statuta); 

– da se na mjesto razriješenog člana Upravnog odbora treba birati novi član po istom 

postupku po kojem je izabran član Upravnog odbora koji je razriješen, odnosno koji je 

prestao s obavljanjem funkcije člana Upravnog odbora, a mandat novoizabranog člana 

upravnog odbora traje do kraja mandata tog saziva Upravnog odbora (analogno 

ĉlanku 61. stavak 8. Statuta); 

– da Skupština izabere novog člana UO-a na temelju prijedloga predsjednika Saveza 
(sukladno ĉlanku 59. stavak 1. Statuta); 

– da se prijedlog predsjednika Saveza definira slijedom prethodno provedenih 
konzultacija s članicama Saveza (sukladno ĉlanku 59. stavak 2. Statuta). 

2.1.1.2. Donošenje Plana rada i Financijskog plana za 2018. godinu  
– da je sukladno zakonskim obvezama potrebno u primjerenim rokovima donijeti Plan 

rada za 2018. i Financijski plan za 2018. godinu kako bi Savez imao relevantan 
dokument prema kojemu bi nastavio financiranje svojih aktivnosti u narednoj 
proračunskoj godini. 

2.1.1.3. Tehničke pripreme za sazivanje redovite Skupštine 
– da se utvrdi datum održavanja Skupštine saveza i to 11.12.2017.  godine (ponedjeljak) 

u  Splitu, u Sportskom centru Gripe na adresi Osiječka 11; 
– da se utvrdi Dnevni red redovite Skupštine Saveza; 

– da Skupština broji 33 predstavnika; 

– da bi se sjednica mogla održati i pravovaljano odlučivati na Skupštini mora biti prisutnih 

17 predstavnika (čl. 52., st. 2. Statuta); 

– da bi se pravovaljano donijele odluke  ZA mora biti natpoloviĉna većina nazoĉnih 
predstavnika (čl. 52., st. 4. Statuta). 
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2.1.2. Rasprava – predsjednik Joško Čizmić predlaže, sukladno svojim ovlastima utvrĎenim 
Statutom, da se za novog člana UO izabere Mateo Buljan, iz RK Split, a Prijedlog su 
jednoglasno podržali članovi UO-a. 

2.1.3. Zaključak  - (jednoglasno) 
2.1.3.1. Prijedlog Zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje izvješće o tehničkim pripremama za 

sjednicu redovite Skupštine na usvajanje. 
2.1.3.2. Zaključak - Jednoglasno se prihvaća  

– izvješće predsjednika  Joška Ĉizmića o proceduri i tehničkim pripremama za 
sazivanje redovite Skupštine: 

– prijedlog predsjednika Joško Čizmić da se za novog člana Upravnog odbora 
izabere Mateo Buljan, iz RK Split. 

2.1.4. Odluka  - (jednoglasno) 
2.1.4.1. Prijedlog Odluke - Predsjednik  Joško Čizmić prezentira tekst Odluke o davanje inicijative 

Predsjedniku za sazivanje sjednice redovite Skupštine na usvajanje. 
2.1.4.2. Odluka - Jednoglasno se usvaja tekst Odluke o davanju inicijative Predsjedniku za 

sazivanje sjednice redovite Skupštine: 
 

 
Temeljem članka 50., stavak 4., alineja 1., a u svezi s člankom 48., stavak 1., alineja 1. Statuta Rukometnog 
saveza splitsko-dalmatinske županije odnosno članka 4. Poslovnika o radu Skupštine, raspravljajući o potrebi i 
zakonskoj obvezi sazivanja REDOVITE SKUPŠTINE Rukometnog saveza Splitsko-dalmatinske županije, 
Upravni odbor na svojoj sjednici od 22.11.2017.  donosi 
 

ODLUKU 

o davanju inicijative za sazivanje redovite Skupštine 
i tehniĉkim pripremama za rad Skupštine 

 
(1) Daje se inicijativa odnosno zahtjev Predsjedniku odnosno dopredsjedniku Saveza za sazivanje redovite 

Skupštine, u rokovima odreĎenim člankom 50. stavak 5. Statuta RSSDŽ-e odnosno članka 4., stavak 4. 
Poslovnika o radu Skupštine. 

(2) Upravni odbor predlaže da se Skupština održi dana 11.12.2017. godine, u Splitu, u Sportskom centru 
GRIPE, Osjeĉka 11, u prostorijama Saveza, s početkom u 18:00  sati. 

(3) Temeljem članka 48., stavak 4. Statuta RSSDŽ-e odnosno članka 4., stavak 5. Poslovnika o radu Skupštine 
Upravni odbor kao ovlašteni predlagatelj utvrĎuje se slijedeći:  
 

Dnevni red: 
1. Otvaranje sjednice Skupštine  

1.1. Izbor Verifikacijskog povjerenstva i upute za rad 
1.2. UtvrĎivanje kvoruma - izviješće Verifikacijskog povjerenstva 

2. Izbor radnih tijela 
2.1. Radnog predsjedništva 
2.2. Zapisničara na Skupštini i dva ovjerovitelja zapisnika Skupštine 

3. Rad sjednice Skupštine 
3.1. Usvajanje dnevnog reda 
3.2. Usvajanje zapisnika sa redovne Skupštine – 2017. 
3.3. Razrješenje člana Upravnog odbora 
3.4. Izbor novog člana Upravnog odbora 
3.5. Plan rada za 2018. godinu 
3.6. Financijski plan za 2018. godinu 
3.7. Razno  

 
(4) Za članove Verifikacijskog povjerenstva predlažu se: 

1. Silvana Bonković - predsjednica 
2. Tomislav Mišković - član 
3. Danijela Ĉukušić - član 

(5) Za članove radnog predsjedništva predlažu se: 
1. Joško Ĉizmić - predsjednik 
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2. Ţeljko Bujas - član 
3. Davor Ćićerić - član 

(6) Za zapisniĉara predlaže se:  
1. Stanko Rajković 

(7) Za ovjerovitelje zapisnika predlažu se: 
1. Ante Boţić 
2. Goran Kosor 

(8) UtvrĎuje se konačni tekst Prijedloga Plana  rada za 2018. godinu (u prilogu).  
 
(9) UtvrĎuje se konačni tekst Prijedloga Financijskog plana za 2018. godinu (u prilogu).  
 
(10) Zadužuju se Predsjednik, dopredsjednik i Tajnik Saveza da o ovoj Odluci pravodobno obavijeste sve članove 

Saveza. 
 

 

2.2. Plan rada za 2018. godinu 

2.2.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić usmeno je upoznao članove UO-a sa Prijedlogom 
Plana rada za 2018. godinu, te predlaže da se konačni tekst Prijedloga Plana rada za 2018. 
godinu usvoji na telefonskoj sjednici, a članovima UO-a dostaviti  će se poštom. 

2.2.2. Rasprava –  nije bilo  
2.2.3. Zaključak  

2.2.3.1. Prijedlog zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje prijedlog na usvajanje. 
2.2.3.2. Zaključak – jednoglasno -   

– konačni tekst Prijedloga Plana rada za 2018. godinu usvojit će se na telefonskoj sjednici; 
– konačni tekst Prijedloga Plana rada za 2018. godinu članovima UO-a dostaviti  će se 

poštom.  
 

2.3. Financijski plan za 2018. godinu 

2.3.1. Prethodno – predsjednik Joško Čizmić usmeno je upoznao članove UO-a sa Financijskim 
planom za 2018. godinu, te predlaže da se konačni tekst Prijedloga Financijskog plana za 
2018. godinu usvoji na telefonskoj sjednici, a članovima UO-a dostaviti  će se poštom.  

2.3.2. Rasprava – nije bilo 
2.3.3. Zaključak  

2.3.3.1. Prijedlog zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje Prijedlog na usvajanje. 
2.3.3.2. Zaključak – jednoglasno –  

– konačni tekst Prijedloga Financijskog plana za 2018. godinu usvojit će se na telefonskoj 
sjednici: 

– konačni tekst Prijedloga Financijskog plana za 2018. godinu članovima UO-a dostaviti  će 
se poštom. 
 

3. Predstečajna nagodba RK Split – informacija o prispijeću naplate potraživanja – odgovor RK Split 

3.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  informira: 
– da je na sjednici UO-a od 18.09.2017. konstatirano da je prema Predstečajnoj nagodbi RK 

Split, u predmetu 11. Scpn-75/2015 dana 01.08.2017. godine prispio prvi tromjesečni obrok 
na namirenje prema slijedećoj specifikaciji: 

 

Br Status traţbina i prispijeće Iznos 

1 Predstečajnom nagodbom iznos utvrĎene tražbine 15.835,00 kn 

2 iznos kamata i troškova koji se otpisuje 0,00 kn 

3 iznos od 30 % glavnice koji se otpisuje    2.340,00 kn 

4 iznos od 70 % glavnice koji preostaje za isplatu- namirenje 11.084,50 kn 

5 iznos pojedinačnog tromjesečnog obroka       923,71 kn 

 
– da je Zaključkom UO-a broj: 9.2.3.2./2017, od 18.09.2017. zadužen Tajnik Saveza da zatraži 

od RK Split da u primjerenom roku obavijesti Savez o razlozima kašnjenja s isplatom – 
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namirenjem prispjelih tromjesečnih obroka, kako bi Savez mogao zauzeti stav o predmetnoj 
problematici namirenja svojih tražbina; 

– da je u smislu Zaključka UO-a Saveza RK Split dana 03.10.2017. dostavio pismeno Ur.broj:  
07-2017/17-28, od 03.10.2017. , te da se konstatira i traži: 

o da pojedinačni tromjesečni obrok nije 923,71 kn, već da obrok iznosi 692,71 kn kroz 
4 godine od glavnice koja iznosi 11.084,50 kn, sve prema Predstečajnoj nagodbi 
pred Trgovačkim sudom u Splitu pod brojem 11.Stpn-75/2015, pravomoćnom 
23.06.2017., navedeno na st. 11., prvi pasus, ĉl. 6. kojim se utvrĎuje obroĉna 
otplata kroz 4 godine u tromjeseĉnim ratama; 

o da zbog teškog ekonomskog stanja RK Split i ugroze normalnog poslovanja (od 
29.09.2017. Klub je u blokadi) Upravni odbor Saveza donese odluku kojom će Savez 
pomoći Klubu na način da se oproste – otpišu dugovanja Kluba za prvi i drugi obrok, 
t.j. tražbinu od 01.08.2017. i 01.11.2017. u ukupnom iznosu od 1.385,58 kn, s tim da 
bi Klub nastavio uredno plaćati preostale dospjele tražbine počevši od 01.02.2018. 
kad dospijeva treći obrok. 

3.2. Rasprava – U kraćoj raspravi sudjelovali su članovi UO te je zaključeno: 
– UO nije u mogućnosti po molbi RK Split izvršiti otpis dospjelih tražbina po zaključenoj 

predstečajnoj nagodbi, otpis dijela duga učinjen je prilikom sklapanja predstečajne nagodbe; 
– Zakonska je obaveza pokrenuti postupak naplate tražbine. 

3.3. Odluka  -  
3.3.1. Prijedlog - Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog o Predstečajnoj nagodbi 

RK Split – povodom prispijeća naplate potraživanja. 
3.3.2. Odluka – jednoglasno –   

– usvaja se prijedlog da se prema Predstečajnoj nagodbi RK Split – povodom 
prispijeća naplate potraživanja i dinamici namirenja tražbina od RK Splita pokrene 
postupak naplate prispjele tražbine; 

– zadužuje se Tajnik Saveza da o ovoj Odluci obavijesti RK Split. 
 

4. Javni poziv članicama – klubovima RSSDŽ-e za prijavu svojih programa za sufinanciranje aktivnosti – 
Programi sudjelovanja na državnim završnicama mlaĎih dobnih skupina - izviješće o provedenom 
postupku po zaključenju Javnog poziva 

4.1. Izviješće Povjerenstva o prijavljenim programima za sufinanciranje aktivnosti – Programi 
sudjelovanja na državnim i meĎunarodnim natjecanjima u 2017. godini 

4.1.1. Prethodno –  
– predsjednik Joško Čizmić izvijestio je članove UO-a da je do 20.10.2017. godine, do 

13,00 sati prispjelo od  sedam (7) klubova-članica ukupno jedanaest (11) prijava 
programa koje je Povjerenstvo za ocjenu kvalitete prijavljenih programa i provjeru 
formalnih uvjeta prijava u sastavu: Joško Čizmić, Željko Bujas i Stanko Rajković 
pregledalo, te je zatim dao riječ dopredsjedniku Željku Bujasu, u svojstvu člana 
Povjerenstva, da podnese Izviješće. 

– Željko Bujas: 

 detaljno obrazlože rad Povjerenstva i upoznaje Upravni odbor da su uredno i na 
vrijeme pristigle prijave programa:  

 

RB Klub – članica Saveza 
Broj 

progr
ama 

Momčadi - ekipe 

Dobivena sredstva iz 
proračuna općine, grada i 

županije 

Iznos/kn Lokalna jedinica 

1 RK Hrvatski dragovoljac 1 Kadeti   

2 ŢRK Sinj 1 MlaĎe kadetkinja   

3 ŢARK Split 1 Djevojčice A   

4 RK Ribola Kaštela 2 
MlaĎi kadeti   

Dječaci A   

5 RK Petason&Vranjic 1 MlaĎe kadetkinje 8.000,00 Županija 

6 ŢRK Split 2010 3 
MlaĎe kadetkinje   

Kadetkinje   
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Djevojčice A   

7 RK Solin 2 
Dječaci A   

Dječaci B   

7 Ukupno 11  8.000,00  

 

 da uvjete ispunjavaju: svi prijavljeni programi; 
4.1.2. Rasprava –  nije bilo  
4.1.3. Zaključak  

4.1.3.1. Prijedlog zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje izvješće na usvajanje. 
4.1.3.2. Zaključak - Jednoglasno se usvaja Izviješće Povjerenstva za ocjenu kvalitete 

prijavljenih programa i provjeru formalnih uvjeta prijava.  

4.2. Odluka o prijavljenim programima za sufinanciranje športskog programa i o iznosu po 
prijavljenom programu 

4.2.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira da nakon Izvješća Povjerenstva za ocjenu 
kvalitete prijavljenih programa i provjeru formalnih uvjeta prijava potrebno pristupiti 
donošenju odluka o dodjeli sredstava za sufinanciranje prijavljenih programa članica – klubova, 
uz prethodno definiranje kriterija za dodjelu sredstava. 

4.2.2. Rasprava –  
4.2.2.1. Željko Bujas – predlaže da se sredstva za sufinanciranje podijele prema slijedećim 

kriterijima: 
– 94,32 % od ukupnih sredstava za 10 programa koji nisu dobili javna sredstva i 5,68 % 

za 1 program koji je dobio javna sredstva, koja bi se podijelila po koeficijentu koji 
uzima u obzir dobivena javna sredstva; 

– 10 programa koji dijele 94,32 % od ukupnih sredstava od 22.000,00 kn (20.750,00 
kn) ili 2.075,00 po programu dobivaju programi:  

 

R
B 

Klub – članica Saveza 
Broj 

progr
ama 

Momčadi - ekipe 
Sredstva za dodjelu/kn 

Koeficijent za 
raspodjelu 

Za 1 program Ukupno 1 prog. Ukupno 

1 RK Hrvatski dragovoljac 1 Kadeti 2.075,00 2.075,00 1 1 

2 ŢRK Sinj 1 MlaĎe kadetkinja 2.075,00 2.075,00 1 1 

3 ŢARK Split 1 Djevojčice A 2.075,00 2.075,00 1 1 

4 RK Ribola Kaštela 2 
MlaĎi kadeti 2.075,00 

4.150,00 
1 

2 
Dječaci A 2.075,00 1 

5 ŢRK Split 2010 3 

MlaĎe kadetkinje 2.075,00 

6.225,00 

1 

3 Kadetkinje 2.075,00 1 

Djevojčice A 2.075,00 1 

6 RK Solin 2 
Dječaci A 2.075,00 2.075,00 1 1 

Dječaci B 2.075,00 2.075,00 1 1 

6 Ukupno 10  20.750.00 20.750.00 10 10 

 
– 1 program koji dijeli 5,68 % od ukupnih sredstava od 22.000,00 kn (1.250,00 kn) 

dijele sredstva po koeficijentu koji uzima u obzir dobivena javna sredstva i Program 
dobivaju kako slijedi: 

 

R
B 

Klub – članica Saveza 
Broj 

progr
ama 

Momčadi - ekipe 
Sredstva za dodjelu/kn 

Koeficijent za 
raspodjelu 

Za 1 program Ukupno 1 prog. Ukupno 

1 RK Petason&Vranjic 1 MlaĎe kadetkinje 1.250,00 1.250,00 0,6 0,6 

 
– Koeficijent za izračun iznosa svakog programa utvrĎuje se na način da se za 

prosječnog iznosa troškova sudjelovanja na državnom prvenstvu po jednoj momčadi ili 
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ekipi (po jednom programu) koji iznosi 20.000 kn, a koji nisu dobili sredstva iz javnih 
izvora jedinica lokalne samouprave, dodijeli koeficijent 1,0; 

– RK Petason&Vranjic  dobio je iz javnih izvora 8.000,00 kn, što predstavlja koeficijent 
0,4 od potrebnog iznosa od 22.000,00 kn, te mu pripada koeficijent od 0,6 utvrĎenog 
iznosa za ostale programe koji nisu sufinancirani javnim sredstvima iz proračuna 
jedinica lokalne samouprave. 

– Zbroj koeficijenata svih programa iznosi 10,6; 
4.2.3. Odluka  

4.2.3.1. Prijedlog odluke - Predsjednik Joško Čizmić zaključuje ovu raspravu te uz prijedlog iz 
točke 4.2.2.1.  predlaže i slijedeće: 

– da se zadužuje tajnika Stanka Rajkovića: 

 da pripremi ugovore koje trebaju klubovi potpisati,  

 da novčana sredstva treba uplatiti zaključno sa 25.11.2017. godine  
4.2.3.2. Odluka – jednoglasno –  

– Usvaja se prijedlog prema tĉ. 4.2.2.1. o načinu i visini sufinanciranja prijavljenih 
programa na Javni poziv te Joška Čizmića prema tĉ. 4.2.3.1.  
 

5. Natječaj Upravnog odjela Splitsko-dalmatinske županije – informacija 

5.1. Prethodno – Predsjednik Joško Čizmić informira UO:  
– o tijeku Natječaja Upravnog odjela Splitsko-dalmatinske županije na koji je u ime i za račun 

Saveza dana 18.08.2017. godine podnesena prijava za natječaj. Cjelovita informacija 
podnesena je na 11. sjednici održanoj 19.09.2107. godine pod točkom 8.5.; 

– da je po ovoj prijavi na natječaju Savez dobio   5.000,00 kuna te da je dana 17.11.2017. godine 
potpisan je ugovor sa Splitsko-dalmatinskom županijom; 

– da je nakon sastanka sa Županom gospodinom. Blaženkom Boban održan sastanak i sa 
Pročelnikom za društvene djelatnosti gospodinom Tomislavom Đonlić na temu financijske 
podrške Savezu u slijedećoj godini. 

5.2. Rasprava – nije bilo  

5.3. Odluka  
5.3.1. Prijedlog zaključka – Predsjednik Joško Čizmić zaključuje raspravu te informaciju stavlja na 

usvajanje  
5.3.2. Odluka – jednoglasno se usvaja informacija o postupku prijave na Natječaj Upravnog odjela 

Splitsko-dalmatinske županije o sufinanciranju aktivnosti športskih udruga u 2017. godini. 
 

6. Imenovanje Inventurne komisije 

6.1. Prethodno - predsjednik Joško Ĉizmić informira:  
– da je sukladno zakonskim propisima potrebno imenovati Inventurnu komisiju, koja je u 

razdoblju od 20.12.2017. do 05.01.2018. godine dužna obaviti sveobuhvatan popis sa 
stanjem na dan 31. prosinca 2017. godine:  

– dugotrajne i kratkotrajne nefinancijske imovine,  
– financijske imovine, 
– potraţivanja i obveza. 

– Da se u Inventurnu komisiju predlažu: 
1. Goran Kosor  - za predsjednika  
2. Petar Metličić 
3. Stanko Rajković. 

6.2. Rasprava – nije je bilo. 

6.3. Odluka  - (jednoglasno) 
 

O D L U K A 
o imenovanju Inventurne komisije radi obavljanja godišnjeg popisa, 

rezultatima popisa s obrazloženjima, mišljenjima  
i prijedlozima u svezi inventurnih razlika 

 

1. Imenuje se Inventurna komisija u sastavu: 
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1. Goran Kosor  - za predsjednika  
2. Petar Metličić 
3. Stanko Rajković. 

2. U razdoblju od 20.12.2017. do 05.01.2018. godine dužna je Inventurna komisija obaviti 
sveobuhvatan popis sa stanjem na dan 31. prosinca 2017. godine:  

– dugotrajne i kratkotrajne nefinancijske imovine,  
– financijske imovine, 
– potraţivanja i obveza. 

3. Popis će se obaviti u sjedištu Saveza. 

4. Nakon obavljenog popisa Inventurna komisija će osobama ovlaštenim za zastupanje 
Saveza predati Izvješće o rezultatima popisa s obrazloţenjima, mišljenjima i 
prijedlozima u svezi inventurnih razlika. 

5. Zadužuju se osobe ovlaštene za zastupanje Saveza za organizaciju popisa sukladno ovoj 
Odluci. 

 

7. Ugovor o radu – Tajnik Saveza – produljenje  
7.1. Prethodno - predsjednik Saveza Joško Čizmić iznosi problematiku obavljanja svih administrativno-

tehničkih poslova u Uredu Saveza, ističe: 
– da je sukladno Odluci Upravnog odbora broj: 5.4. /2015, od 21.10.2015. godine zasnovan radni 

odnos s umirovljenikom Stankom Rajkovićem, s nepunim radnim vremenom od 20 sati tjedno 
na poslovima radnog mjesta Tajnik, na određeno vrijeme od 2 godine počevši od 01.12.2015. , a 
do tada je dio tih poslova obavljao i to isključivo na volonterskoj osnovi; 

– da Savez i nadalje, kao i prije dvije godine, raspolaže s vrlo ograničenim sredstvima i da u takvim 
okolnostima ne može profesionalno angažirati jednog zaposlenika za rad s punim radnim 
vremenom, pa stoga predlaže da se produlji  radni odnos s umirovljenikom Stankom 
Rajkovićem i to s nepunim radnim vremenom od 20 sati tjedno, koji prema propisima o 
mirovinskom osiguranju može u tom smislu obavljati predmetne poslove i zadaće; 

– da bi sukladno tom prijedlogu Tajnik saveza i nadalje bi obavljao sve poslove tajnika i svih drugih 
administrativno-tehničkih poslova u Savezu, s tim da bi dio poslova i zadaća kao i do sada 
obavljao kao volonter s nepunim radnim vremenom od 20 sati tjedno, i to bez naknade za 
obavljeni rad; 

– da se u novom Ugovor o radu ugradi povećanje plaće koje je utvrĎeno Aneksom Ugovora o radu   
utvrdi te da plaća za 20 sati rada tjedno treba biti 2.300,00 kuna neto i putni trošak 360,00 kuna; 

– da Savez ovoga trenutka nema sredstava za Božićnicu, Uskrsnicu, Dodatak za godišnji odmor i 
ostale dodatke na plaću. 

7.2. Rasprava –  u raspravi sudjeluje više sudionika te se predlaže:  
– da se sa Stankom Rajkovićem produlji Ugovor o radu  počevši od 01.12.2017. godine do 

30.06.2018. ; 
– da će se dnevno radno vrijeme rasporediti u pet radnih dana, te da je dnevno radno vrijeme u 

načelu jednokratno i to od 07.00 do 11:00 sati, kao i da dnevno radno vrijeme može biti 
rasporeĎeno po potrebi i dvokratno, 

– da zaposlenik ima pravo koristiti tjedni odmor u subotu i nedjelju, 
– da se neto plaća utvrĎuje u fiksnom iznosu od 2.300,00 kn mjesečno, 
– da zaposlenik ima pravo na naknadu putnih troškova u fiksnom iznosu od 360,00 kn mjesečno, 
– zaposlenik nema pravo na materijalna prava: Uskrsnicu, Božićnicu, naknadu za godišnji odmor i 

druga materijalna prava, 
– da ako ugovor o radu otkazuje Savez redovitim otkazom, otkazni rok traje 30 dana, a ako ugovor 

otkazuje zaposlenik redovitim otkazom, otkazni rok traje dva tjedna; 
– da sve ostale odredbe budućeg Ugovora o radu budu identične odredbama u još važećem 

Ugovoru o radu. 

7.3. Odluka 
7.3.1. Prijedlog odluke - Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog iz tč. 7.3.2.: 
7.3.2. Odluka - Jednoglasno se usvaja Prijedlog iz tč. 7.3.2. 

 

8. Volonterski ugovor – Tajnik Saveza – produljenje  
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8.1. Prethodno - predsjednik Saveza Joško Čizmić, nadovezujući se na problematiku obavljanja svih 
administrativno-tehničkih poslova u Uredu Saveza iz točke 7. Ovog zapisnika, ističe: 

– da je sukladno Odluci Upravnog odbora broj: 5.10. /2015, od 21.10.2015. godine a temeljem 

Ugovora o volontiranju zasnovan volonterski odnos s umirovljenikom Stankom Rajkovićem, s 
nepunim radnim vremenom od 20 sati tjedno na poslovima radnog mjesta Tajnik, na 

određeno vrijeme od 2 godine počevši od 01.12.2015.; 
– da Savez i nadalje, kao i prije dvije godine, raspolaže s vrlo ograničenim sredstvima i da u takvim 

okolnostima ne može profesionalno angažirati zaposlenika za rad s punim radnim vremenom, pa 
stoga predlaže da se produlji  volonterski odnos bez naknade s umirovljenikom Stankom 
Rajkovićem i to s nepunim radnim vremenom od 20 sati tjedno; 

– da bi sukladno tom prijedlogu Tajnik saveza i nadalje bi obavljao sve poslove tajnika i svih drugih 
administrativno-tehničkih poslova u Savezu, s tim da bi dio poslova i zadaća kao i do sada 
obavljao kao volonter s nepunim radnim vremenom od 10 sati tjedno, i to bez naknade za 
obavljeni rad; 

– da će se dnevno radno vrijeme rasporediti u pet radnih dana, te da je dnevno radno vrijeme u 
načelu jednokratno i to od 17:00 do 19:00 sati,  

– da volonter ima pravo koristiti tjedni odmor u subotu i nedjelju, 

– da ako Ugovor o volontiranju otkazuje Savez, otkazni rok traje 30 dana, a ako ugovor otkazuje 
volonter, otkazni rok traje dva tjedna i pri kojem će se dati jasna objašnjenja i razlozi za raskid 
ugovora;. 

8.2. Rasprava –  u raspravi sudjeluje više sudionika te se predlaže:  
– da se sa Stankom Rajkovićem produlji Ugovor o volontiranju s nepunim radnim vremenom od 

10 sati tjedno na poslovima radnog mjesta Tajnik, na određeno vrijeme, počevši od 01.12.2017. 
godine do 30.06.2018. i to bez naknade za obavljeni rad ; 

– da će se dnevno radno vrijeme rasporediti u pet radnih dana, te da je dnevno radno vrijeme u 
načelu jednokratno i to od 17:00 do 19:00 sati,  

– da volonter ima pravo koristiti tjedni odmor u subotu i nedjelju, 
– da ako Ugovor o volontiranju otkazuje Savez, otkazni rok traje 30 dana, a ako ugovor otkazuje 

volonter, otkazni rok traje dva tjedna i pri kojem će se dati jasna objašnjenja i razlozi za raskid 
ugovora; 

– da ugovorne strane zadržavaju pravo na sporazumni raskid ugovora koji treba biti najavljen 
najmanje četrnaest (14) dana prije raskida ugovora i pri kojem će se dati jasna objašnjenja i razlozi 
za raskid ugovora. 

– da sve ostale odredbe budućeg Ugovora o volontiranju budu identične odredbama u još važećem 
Ugovoru o volontiranju. 

8.3. Odluka 
8.3.1. Prijedlog odluke - Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog iz točke 8.2. 
8.3.2. Odluka - Jednoglasno se usvaja Prijedlog iz tč. 8.3.1. 

 
9. Odluka o radnom vremenu Ureda Saveza. 

9.1. Prethodno - Predsjednik  Joško Čizmić podsjetio je članove UO-a, a s obzirom na produljenje 
odnosnih ugovora o radu i ugovora o volontiranju sa Stankom Rajkovićem na poslovima radnog 
mjesta Tajnik Saveza, da treba ponovo za Ured Saveza odrediti radno vrijeme te da se u tom smislu 
treba donijeti odgovarajuća odluka. 

9.2. Rasprava –  u kratkoj raspravi predloženo je da vrijeme bude dvokratno i to: od 07:00-13:00 i od 
17:00- 19:00. 

9.3. Odluka 
9.3.1. Prijedlog - Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog da radno vrijeme ureda 

Saveza bude od 07:00-13:00 i od 17:00- 19:00. 
9.3.2. Odluka - Prijedlog se Jednoglasno se usvaja. 

 

10. Sportsko učilište – školovanje kadrova za potrebe rukometa 

10.1. Prethodno – Predsjednik Joško Čizmić informira članove UO o upisu novih kandidata u Program 
osposobljavanja za poslove trenera/ice rukometa u zajedništvu i suorganizaciji sa Sportskim 
uĉilištem – ustanovom za obrazovanje odraslih iz Zagreba te konstatira:. 

– da je predviĎeni početak realizacije Programa ožujak slijedeće godine; 
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– da će se Program realizirati ukoliko bude najmanje 15 upisanih kandidata; 
– da je Tajnik Stanko Rajković već uputio klubovima Raspis. 

10.2. Rasprava – nije bilo 

10.3. Zaključak –. 
10.3.1. Prijedlog zaključka – Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje informaciju o upisu novih 

kandidata u Program osposobljavanja za poslove trenera/ice rukometa u zajedništvu i 
suorganizaciji sa Sportskim uĉilištem – ustanovom za obrazovanje odraslih. 

10.3.2. Zaključak – Jednoglasno se usvaja informacija o upisu novih kandidata u Program 
osposobljavanja za poslove trenera/ice rukometa u zajedništvu i suorganizaciji sa 
Sportskim uĉilištem – ustanovom za obrazovanje odraslih te se konstatira: 

– da je predviĎeni početak realizacije Programa ožujak slijedeće godine; 
– da će se Program realizirati ukoliko bude najmanje 15 upisanih kandidata; 
– da je Tajnik Saveza već uputio klubovima Raspis povodom predmetnog Programa. 

  
11. Europsko rukometno prvenstvo 2018. godine  

11.1. Prethodno – Tajnik Stanko Rajković informira članove UO o dosadašnjem tijeku priprema za 
Europsko  rukometno prvenstvo 2018. godine i o temama i zaključcima sa sastanaka na kojima je 
prisustvovao u svezi priprema za EP.  

11.2. Rasprava – Predsjednik Joško Čizmić predlaže: 
– da Savez nabavi 30 kompleta ulaznica za grupu Europskog rukometnog prvenstva 2018. 

godine koja se igra u Splitu; 
– da se po dvije ulaznice raspodijele za sve članove Upravnog odbora, Nadzornog odbora i 

Tajnika u ukupnom iznosu 7.200,00 kuna. 

11.3. Odluka  
11.3.1. Prijedlog odluke – Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje informaciju Tajnika i svoj 

prijedlog iz točke 11.2. 
11.3.2. Odluka – jednoglasno 

– Prihvaća se informacija o dosadašnjem tijeku priprema za Europsko  rukometno 
prvenstvo 2018. godine i o temama i zaključcima sa sastanaka na kojima je 
prisustvovao u svezi priprema za EP; 

– Savez će nabaviti 30 kompleta ulaznica za grupu Europskog rukometnog prvenstva 
2018. godine koja se igra u Splitu; 

– ulaznice iz prethodne alineje raspodijelit će se na način da će se po dvije ulaznice 
raspodijeliti za sve članove Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Tajnika u ukupnom 
iznosu 7.200,00 kuna. 

 
12. Razno  

 

12.1. Natjecateljsko povjerenstvo – Kup natjecanje – informacija 

12.1.1. Prethodno – Tajnik Stanko Rajković izvijestio je UO: 
– o javnom izvlačenju parova za ovogodišnje kup natjecanju  regije Jug koje je provelo 

Natjecateljsko povjerenstvo  i  
– o tijeku odigravanja utakmica u natjecanju za KUP. 

12.1.2. Rasprava – nije bilo 
12.1.3. Zaključak  

12.1.3.1. Prijedlog zaključka – Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje informaciju Tajnika  
12.1.3.2. Zaključak – Informacija se jednoglasno prihvaća. 

 

12.2. Županijsko natjecanje u mini rukometu 

12.2.1. Prethodno – Predsjednik Joško Čizmić informira UO o dosadašnjim inicijativama za 
pokretanje natjecanja u mini rukometu u RSSDŽ. 

12.2.2. Rasprava – U raspravi su sudjelovali svi članovi UO te se predlaže: 
– da se zaduži Natjecateljsko povjerenstvo da razradi Pravila odigravanja Županijskog 

prvenstva u mimi rukometu i super mini rukometu; 
– da bi se natjecanje odigravalo turnirski; 
– da bi se pobjednici  dobili vrednovanjem  rezultata svih odigranih turnira. 
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– da ekipe odnosno momčadi  (sastavi) mogu biti i mješovite muško-ženske ako to 
nalaže situacija u pojedinom klubu; 

– da se za organizaciju turnira mogu javiti svi klubovi koji imaju obilježene terene za mini 
rukomet i branke; 

– da organizator turnira snosi troškove dvorane; 
– da se ove godine natjecanje se može odigrati bez natjecateljski iskaznica; 
– da troškove sudaca na svim turnirima iz ovog natjecanja snosi Rukometni savez SDŽ 

tako da klubovi sudionici ne bi plaćali kotizaciju za natjecanje. 
 

12.2.3. Odluka  
12.2.3.1. Prijedlog odluke – Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog prema točki 

12.2.2.  
12.2.3.2. Zaključak – jednoglasno se prihvaća prijedlog iz točke 12.2.2. o uvjetima i načinu 

organiziranja županijskog natjecanja u mini rukometu. 

 

12.3. Sastanak tajnika Županijskih saveza – informacija 

12.3.1. Prethodno – Tajnik Stanko Rajković informira UO o  sastanku tajnika pet regionalnih centara 
koji se održao 14.10.2017. godine u Zagrebu te dodatno pojašnjava: 

– da se dana 07.11.2017. godine u Zagrebu  održao sastanak tajnika svih  županijskih 
saveza; 

– da su teme sastanka bile unapreĎenje rada i promjene u radu saveza te usklaĎivanje 
sa naputcima EHF-a; 

– da je potrebno podmiriti troškove sudjelovanja Tajnika na sastancima u iznosu od po 
2.032,00 kuna za svaki sastanak. 

12.3.2. Rasprava – nije bilo 
12.3.3. Odluka –  

12.3.3.1. Prijedlog odluke – Predsjednik  Joško  Čizmić daje na usvajanje informaciju i prijedlog 
prema točki 12.3.1.   

12.3.3.2. Odluka - jednoglasno  
– Prihvaća se informacija Tajnika o sudjelovanju na sastancima tajnika pet 

regionalnih centara koji se održao dana 14.10.2017. godine u Zagrebu i tajnika 
svih  županijskih saveza koji se održao dana  07.11.2017. godine u Zagrebu ; 

– Odobravaju se troškovi sudjelovanja Tajnika Saveza na sastancima tajnika pet 
regionalnih centara koji se održao dana 14.10.2017. godine u Zagrebu i tajnika 
svih  županijskih saveza koji se održao dana  07.11.2017. godine u Zagrebu u 
iznosu od 2 032,00 kuna za svaki sastanak. 

 

12.4. Seminar trenera 
12.4.1. Prethodno – Predsjednik Joško Čizmić informira UO: 

– o pozivima velikog broja trenera iz naše županije i predstavnika klubova koji su 
iznenaĎeni i zatečeni činjenicom da se organizira Seminar trenera u siječnju za 
vrijeme odigravanja prve faze natjecanja Evropskog rukometnog prvenstva; 

– o činjenici da su svi treneri već  nabavili ulaznice za grupno natjecanje koje se 
odigrava u Splitu; 

– o cjelokupnoj prepisci (pročitana je sva prepiska) koja se vodila oko ovog seminara. 
12.4.2. Rasprava – U raspravi su sudjelovali svi članovi Upravnog odbora  te se konstatira: 

– da je u Raspisu Seminara u troškovima kotizacije predviĎena cijena karata za 
utakmice grupe u Poreču,  

– da se prema posljednjem dopisu HRS-a ulaznice navodno poklanjaju sudionicima 
Seminara; 

– da bi se trebao prihvatiti način plaćanja kotizacija i Trenerskih članarina kako je 
dopisom od 06.11.2017. predložio HRS; 

– da se na inicijativu velikog broja trenera podrži ideja o odlasku na Seminar poslije 
utakmice Hrvatska–Srbija te da bi u tom slučaju Treneri pristupili Seminaru u subotu 
ujutro i sudjelovali do završetka seminara; 

– da se s obzirom na nezadovoljstvo naših članica na uvjete raspisa Udruge Hrvatskih 
rukometnih trenera, a smatrajući ga diskriminirajućim u pojedinim dijelovima 
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(uvjetovan skupi smještaj, kazne za nekorištenje smještaja i pristupu seminaru), 
zatraži očitovanje Ministarstva sporta i HOO o pravnoj osnovanosti  i ispravnosti 
provoĎenja takvih aktivnosti. 

12.4.3. Zaključak  
12.4.3.1. Prijedlog zaključka – Predsjednik  Joško  Čizmić daje na usvajanje informaciju i prijedlog 

prema točki 12.4.2.   
12.4.3.2.  Zaključak – jednoglasno se prihvaća prijedlog: 

– da bi se trebao prihvatiti način plaćanja kotizacija i Trenerskih članarina kako je 
dopisom od 06.11.2017.  predložio HRS; 

– da se na inicijativu velikog broja trenera podrži ideja o odlasku na Seminar poslije 
utakmice Hrvatska–Srbija te da bi u tom slučaju Treneri pristupili Seminaru u 
subotu ujutro i sudjelovali do završetka seminara; 

– da se s obzirom na nezadovoljstvo naših članica na uvjete raspisa Udruge 
Hrvatskih rukometnih trenera, a smatrajući ga diskriminirajućim u pojedinim 
dijelovima (uvjetovan skup smještaj, kazne za nekorištenje smještaja i pristupu 
seminaru), zatraži očitovanje Ministarstva sporta i HOO o pravnoj osnovanosti  i 
ispravnosti provoĎenja takvih aktivnosti. 

 

12.5. HRK Krilnik – otpust duga 
12.5.1. Prethodno – Predsjednik Joško Čizmić informira UO: 

– da je Zaključkom Upravnog odbora  broj: 5.3.1.1./2017, od 18.09.2017. godine 
konstatirano da je HRK Krilnik povukao žalbu na utvrĎeni iznos svog duga prema 
RSSDŽ-e jer je u meĎuvremenu ispravljena pogreška utvrĎenog ukupnog iznosa 
dugovanja; 

– da je sukladno točki 2. Odluke Upravnog odbora broj: 5.3.2./2017, od 18.09.2017. 
godine o otpustu duga, Savez otpisao dug HRK Krilnika prema Savezu u iznosu od 
475,00 kn (zbog činjenice da se Klub nalazi u teškoj materijalnoj situaciji i da je još 
uvijek u postupku revitalizacije kluba kako bi nadalje uredno obavljao svoje aktivnosti); 

– da je HRK Krilnik svojom izjavom od 29.09.2017. godine izjavio da pristaje na otpust 
duga u ukupnom iznosu od  475,00 kn, te da je tom izjavom volje HRK Krilnika 
postupak otpusta duga okončan. 

12.5.2. Rasprava – nije bilo  
12.5.3. Zaključak  

12.5.3.1. Prijedlog zaključka – Predsjednik  Joško  Čizmić daje na usvajanje informaciju da je HRK 
Krilnik uredno i na vrijeme dostavio Savezu izjavu da pristaje na otpust duga u ukupnom 
iznosu od  475,00 kn, te da je tom izjavom volje HRK Krilnika postupak otpusta duga 
okončan. 

12.5.3.2. Zaključak – jednoglasno  
– Prihvaća se informacija o činjenici da je HRK Krilnik uredno i na vrijeme dostavio 

Savezu pisanu izjavu da pristaje na otpust duga u ukupnom iznosu od  475,00 
kn; 

– Utvrđuje se da je zaprimanjem pismene izjave HRK Krilnika o prihvaćanju Odluke 
Saveza o otpustu duga okončan postupak otpusta duga. 
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Predsjednik Joško Čizmić utvrĎuje da je iscrpljen dnevni red ove sjednice i zaključuje istu. 
Sjednica je završila sa radom u 12:30 sati 
 
 

zapisničar: 
 

Stanko Rajković, v.r. 

 
M.P. 

predsjednik RS SDŽ-e 
 

Joško Čizmić, v.r. 
   
   
Dostaviti: 
 
1. Članovima UO-a RS SDŽ-e 
2. Klubovima  
3. Zboru rukometnih sudaca SDŽ-e 
4. Zboru rukometnih trenera SDŽ-e 
5. Pismohrana   


